
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 108
Kan ministeren redegøre for de kriterier, der førte til, at forsikringsmæglere
blev indplaceret i samme lønsumsafgiftsgruppe, som eksempelvis banker og
pengeinstitutter, når forsikringsmæglerne ikke er en finansiel virksomhed? Og
hvorfor skal forsikringsmæglererhvervet pålægges forhøjet afgift, når erhver-
vet ikke selv foretager finansielle transaktioner, som f.eks. banker og forsik-
ringsselskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand

1/1

Skatteudvalget 2017-18
SAU Alm.del  Spørgsmål 108
Offentligt


